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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2025-05-15 

Tid: 1900 

Plats: Messenger 

Närvarande: Lasse Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Filippa 

Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus, Ulrika Larefalk, Fanny Larsson, Winnie Gundersen 

och Henrik Johansson (under § 27) samt Ingrid Olsson (under § 28, avel).  

Förhinder:  

§ 23 Öppnande av mötet  

Lasse förklarade mötet som öppnat och välkommande alla. 

§ 24 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Marie  

§ 25 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes.  

§ 26 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna.  

Årsmötet har kommit, Marie meddelar Eva att lägga ut det på hemsidan.  

§ 27 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Just nu är det drygt 41 sidor, vanligtvis har vi 48 sidor. Henrik fick förslag av 

styrelsen på material.  

Tidningar ska skickas Kungliga biblioteket.   

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 
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Ansvarig utgivare  

Det behövs skapas en ordning om vem som är ansvarig utgivare. Denne är 

ansvarig för vad som läggs ut. Lasse delegerar ansvaret berörande hemsidan och 

facebooksidan. Alexander Drottsgård delegeras ansvar för hemsidan och Winnie 

Gundersen delegeras ansvar för facebookhemsidan. Angående uppfödarlistan 

och valphänvisning delegeras Filippa Drottsgård att ansvar.  

Ny webbmaster 

Inkommit från Alexander Drottsgård vad han kan göra med hemsidan och vad 

hans arvode ligger på. Styrelsen beslutar att Alexander är ny webbmaster efter 

Eva. Lasse meddelar Alexander.  

§ 28 Kommittéer/poster 

Avel  

Ansvarig: Ingrid Olsson (utom styrelsen)  

Kommitté: Filippa Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus och Ewa Vikermo-

Rajala 

Rapport till Cocker tidningen  

Ingrid har skickat material till Henrik, en fin sammanställning som 

medlemmarna kommer kunna ta del av i mitten på juni.  

Artikel berörande DCM som fanns med i Cocker tidningen 4/2024  

Ska läggas in på hemsidan. Henrik skickar artikeln till Eva för att publicera på 

hemsidan.  

SSRK Kennelfullmäktige 

Proposition nr 7: Motion om HD till SSRK Fullmäktige, kommittén förordar att 

man ställer sig bakom SSRKs förslag till beslut till SKK KF (att upphäva 

tidigare beslut 2021).  

Samarbete CSK och JiS 

Vi måste hitta ett fungerande sätt som möjliggör att hålla kontakten mellan 

klubbarna, ”det har fallit mellan stolarna”. Då nya styrelser har blivit tillsatta 

tror vi att detta är en bidragande faktor. Samarbetet ska fortsätta.  
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Minnesanteckningar från mötet den 28/4 

Anteckningarna skickas till styrelsen för att ge insyn i vad mötet diskuterat.  

Helgkurs för avelsfunktionärer 

Deltar vid nästa tillfälle.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, Fanny Larsson och Lasse Nyman 

Club Show 13 september 2025 

Lotta önskar veta vilka och hur många rum hon behöver boka till Club Showen.  

Lasse sköter transport av domaren.  

Club Show 14 december 2026 

Lasse tillskriver domare som beskrivs under § 31 och bjuder in de till att döma 

det året.  

Royal Canin  

Lotta har fått en leverans med datum satt för den 18/5, avd. Uppland har 

utställning då men de har fått leverans. Lotta sparar maten till Clubshowen.  

Jakt 

Ansvarig: Marie Arnhage 

Kommitté: Ulrika Larefalk, Winnie Gundersen, Fanny Larsson (Johanna 

Salomonsson, utom styrelsen) 

Haft möte i slutet av april och har nästkommande den 18 juni. De diskuterade på mötet 

att de vill få upp intresset för jakt. De har skickat en notis som kommer finnas med i 

cockertidningen.  

Viltspår 

Ansvarig: Winnie Gundersen 

Kommitté: Kjerstin Segerstedt Hambræus 

Winnie har skickat listan till webban för publicering.  

Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

I april hade klubben 1193 medlemmar.  
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§ 29 Protokoll från avdelningarna   

Vi har fått in årsmötesprotokoll från alla avdelningar. Marie har bett om styrelseprotokollen 

också.  

 

§ 30 Bordlagda ärenden  

SSRKs fullmäktige 

Lasse och Filippa åker.   

§ 31 Ingående/utgående post 

Sponsorer 

Svedea – Lotta har haft möte med Svedea, men avtalet har inte kommit ännu. 

Lotta påminner dem återigen.  

SSRK fullmäktige 

SSRK vill ha nya typstadgar för rasklubbarna.  

Vidare diskuterade styrelsen om det som kommer att lyftas på mötet.  

Digital ras- och specialklubbsträff den 27/5 

Ingrid och Susanne Berggren har anmält sig.  

SKKstart- där ska viltspår hanteras från 1/7 

Alla som anmäler till viltspår, anmäler via SKKstart.  

Mail från medlem  

Styrelsen har mottagit ett mail från medlem angående domare som blivit 

inbjudna av styrelsen 2022-2023. Lasse har svarat medlemmen.  

I mailet framgår även om medlemmens roll i en av kommittéerna. Styrelsen tar 

del av vad hen skriver, tråkig nog blev inget kommittémöte av föregående år då 

fokuset låg på domarkonferensen.  

Lösenord  

Lösenord behöver ändras till mailadresserna. Marie uppdrogs att fixa detta.  

§ 32 Avdelningarna  
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Aktiva Cockrar  

Medlemskap 

Bordlades till nästa möte.  

  

Aktiva Cockrar Östergötland  

Trimkurs den 11/5 med Henrik Johansson 

Fortsättningskurs i trimning planeras för i höst. Styrelsen godkänner budgeten.  

Aktiva Cockrar Västra 

Utställning i Munkedal den 28/6 

Aktiva Cockrar Småland 

Utställning i Gränna den 14/6 

Aktiva Cockrar Göteborg 

Ny ansvarig: Marie Arnhage 

Promenad den 15/6 kl.10 vid Härskogens fritidsområde.  

Aktiviteter planerade under hösten.  

Aktiva Cockrar Skåne 

Aktiviteter under sommaren och hösten.  

§ 33 Ekonomi 

Ekonomin är bra meddelar Ulrika. 

Avd. Stockholm har skickat om bidrag. De kommer få för 359 medlemmar, för Stockholms 

län.  

Höja bidraget till BPH från 200kr till 300kr? 

Styrelsen beslutar enhälligt att höja avgiften, fr att få bidraget hör en av sig till kassören, Ulrika 

Larefalk. Detta börjar gälla 2025-06-01 

 

§ 34 Utbildning  

Funktionärsutbildningskommitténs möte i april. 

SSRK pratade om utbildningarna. SSRK puffar för funktionärsutbildningarna. SSRK undrar 
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hur vi ligger till med våra utbildningar. En Power point kommer skickas ut till styrelsen från 

Fanny och Marie som närvarande på mötet.  

Nytt digitalt möte till hösten och till nästa vår.  

§ 35 Övriga frågor 

- Rasbroschyrer skickas till uppfödare, som i sin tur ger dessa till sina valpköpare, 

Marie har kvar de hos sig.  

- Marie deltog vid Royal Canins webbinarium.  

§ 36 Nästa möte 

Torsdagen den 26/6 kl. 1900 via Messenger. 

§ 37 Avslutande  

.Lasse tackade för ett bra möte och förklarade det som avslutat.  
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Vid protokollet 2025-05-15 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Marie Arnhage 
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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2025-05-15 


Tid: 1900 


Plats: Messenger 


Närvarande: Lasse Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Filippa 


Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus, Ulrika Larefalk, Fanny Larsson, Winnie Gundersen 


och Henrik Johansson (under § 27) samt Ingrid Olsson (under § 28, avel).  


Förhinder:  


§ 23 Öppnande av mötet  


Lasse förklarade mötet som öppnat och välkommande alla. 


§ 24 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Marie  


§ 25 Fastställande av dagordningen 


Dagordningen fastställdes.  


§ 26 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna.  


Årsmötet har kommit, Marie meddelar Eva att lägga ut det på hemsidan.  


§ 27 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Just nu är det drygt 41 sidor, vanligtvis har vi 48 sidor. Henrik fick förslag av 


styrelsen på material.  


Tidningar ska skickas Kungliga biblioteket.   


Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 







Ansvarig utgivare  


Det behövs skapas en ordning om vem som är ansvarig utgivare. Denne är 


ansvarig för vad som läggs ut. Lasse delegerar ansvaret berörande hemsidan och 


facebooksidan. Alexander Drottsgård delegeras ansvar för hemsidan och Winnie 


Gundersen delegeras ansvar för facebookhemsidan. Angående uppfödarlistan 


och valphänvisning delegeras Filippa Drottsgård att ansvar.  


Ny webbmaster 


Inkommit från Alexander Drottsgård vad han kan göra med hemsidan och vad 


hans arvode ligger på. Styrelsen beslutar att Alexander är ny webbmaster efter 


Eva. Lasse meddelar Alexander.  


§ 28 Kommittéer/poster 


Avel  


Ansvarig: Ingrid Olsson (utom styrelsen)  


Kommitté: Filippa Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus och Ewa Vikermo-


Rajala 


Rapport till Cocker tidningen  


Ingrid har skickat material till Henrik, en fin sammanställning som 


medlemmarna kommer kunna ta del av i mitten på juni.  


Artikel berörande DCM som fanns med i Cocker tidningen 4/2024  


Ska läggas in på hemsidan. Henrik skickar artikeln till Eva för att publicera på 


hemsidan.  


SSRK Kennelfullmäktige 


Proposition nr 7: Motion om HD till SSRK Fullmäktige, kommittén förordar att 


man ställer sig bakom SSRKs förslag till beslut till SKK KF (att upphäva 


tidigare beslut 2021).  


Samarbete CSK och JiS 


Vi måste hitta ett fungerande sätt som möjliggör att hålla kontakten mellan 


klubbarna, ”det har fallit mellan stolarna”. Då nya styrelser har blivit tillsatta 


tror vi att detta är en bidragande faktor. Samarbetet ska fortsätta.  







Minnesanteckningar från mötet den 28/4 


Anteckningarna skickas till styrelsen för att ge insyn i vad mötet diskuterat.  


Helgkurs för avelsfunktionärer 


Deltar vid nästa tillfälle.  


Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, Fanny Larsson och Lasse Nyman 


Club Show 13 september 2025 


Lotta önskar veta vilka och hur många rum hon behöver boka till Club Showen.  


Lasse sköter transport av domaren.  


Club Show 14 december 2026 


Lasse tillskriver domare som beskrivs under § 31 och bjuder in de till att döma 


det året.  


Royal Canin  


Lotta har fått en leverans med datum satt för den 18/5, avd. Uppland har 


utställning då men de har fått leverans. Lotta sparar maten till Clubshowen.  


Jakt 


Ansvarig: Marie Arnhage 


Kommitté: Ulrika Larefalk, Winnie Gundersen, Fanny Larsson (Johanna 


Salomonsson, utom styrelsen) 


Haft möte i slutet av april och har nästkommande den 18 juni. De diskuterade på mötet 


att de vill få upp intresset för jakt. De har skickat en notis som kommer finnas med i 


cockertidningen.  


Viltspår 


Ansvarig: Winnie Gundersen 


Kommitté: Kjerstin Segerstedt Hambræus 


Winnie har skickat listan till webban för publicering.  


Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


I april hade klubben 1193 medlemmar.  


 







 


§ 29 Protokoll från avdelningarna   


Vi har fått in årsmötesprotokoll från alla avdelningar. Marie har bett om styrelseprotokollen 


också.  


 


§ 30 Bordlagda ärenden  


SSRKs fullmäktige 


Lasse och Filippa åker.   


§ 31 Ingående/utgående post 


Sponsorer 


Svedea – Lotta har haft möte med Svedea, men avtalet har inte kommit ännu. 


Lotta påminner dem återigen.  


SSRK fullmäktige 


SSRK vill ha nya typstadgar för rasklubbarna.  


Vidare diskuterade styrelsen om det som kommer att lyftas på mötet.  


Digital ras- och specialklubbsträff den 27/5 


Ingrid och Susanne Berggren har anmält sig.  


SKKstart- där ska viltspår hanteras från 1/7 


Alla som anmäler till viltspår, anmäler via SKKstart.  


Mail från medlem  


Styrelsen har mottagit ett mail från medlem angående domare som blivit 


inbjudna av styrelsen 2022-2023. Lasse har svarat medlemmen.  


I mailet framgår även om medlemmens roll i en av kommittéerna. Styrelsen tar 


del av vad hen skriver, tråkig nog blev inget kommittémöte av föregående år då 


fokuset låg på domarkonferensen.  


Lösenord  


Lösenord behöver ändras till mailadresserna. Marie uppdrogs att fixa detta.  


§ 32 Avdelningarna  







Aktiva Cockrar  


Medlemskap 


Bordlades till nästa möte.  


  


Aktiva Cockrar Östergötland  


Trimkurs den 11/5 med Henrik Johansson 


Fortsättningskurs i trimning planeras för i höst. Styrelsen godkänner budgeten.  


Aktiva Cockrar Västra 


Utställning i Munkedal den 28/6 


Aktiva Cockrar Småland 


Utställning i Gränna den 14/6 


Aktiva Cockrar Göteborg 


Ny ansvarig: Marie Arnhage 


Promenad den 15/6 kl.10 vid Härskogens fritidsområde.  


Aktiviteter planerade under hösten.  


Aktiva Cockrar Skåne 


Aktiviteter under sommaren och hösten.  


§ 33 Ekonomi 


Ekonomin är bra meddelar Ulrika. 


Avd. Stockholm har skickat om bidrag. De kommer få för 359 medlemmar, för Stockholms 


län.  


Höja bidraget till BPH från 200kr till 300kr? 


Styrelsen beslutar enhälligt att höja avgiften, fr att få bidraget hör en av sig till kassören, Ulrika 


Larefalk. Detta börjar gälla 2025-06-01 


 


§ 34 Utbildning  


Funktionärsutbildningskommitténs möte i april. 


SSRK pratade om utbildningarna. SSRK puffar för funktionärsutbildningarna. SSRK undrar 







hur vi ligger till med våra utbildningar. En Power point kommer skickas ut till styrelsen från 


Fanny och Marie som närvarande på mötet.  


Nytt digitalt möte till hösten och till nästa vår.  


§ 35 Övriga frågor 


- Rasbroschyrer skickas till uppfödare, som i sin tur ger dessa till sina valpköpare, 


Marie har kvar de hos sig.  


- Marie deltog vid Royal Canins webbinarium.  


§ 36 Nästa möte 


Torsdagen den 26/6 kl. 1900 via Messenger. 


§ 37 Avslutande  


.Lasse tackade för ett bra möte och förklarade det som avslutat.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


Vid protokollet 2025-05-15 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Marie Arnhage 
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